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Møde i Rådet for Spillefilm 

Den 16. august, 2021 

Kl. 10.30 – 12.00 

Mødelokale: Cassiopeia, Gothersgade 55, 3. sal 

 

 

Rådsdeltagere: Signe Leick Jensen, Mette Heeno, Mads Nedergaard, Rasmus Kloster 

Bro. Der var afbud fra Maria Månson. Søren Gam Henriksen var fraværende. 

 

Øvrige: Claus Ladegaard 

Sekretariat: Palle Dam Leegaard 

 

Dagsorden 

 

1. Indledning – samarbejde mellem rådet og Filminstituttet 

Claus Ladegaard bød velkommen til Filminstituttet og gennemgik herefter de lovmæssige 

og formelle rammer for rådets arbejde, hidtidig samarbejdspraksis mellem rådet og 

Filminstituttet og forventning til samarbejdet i den kommende periode. 

 

Rådets væsentligste opgaver omfatter bl.a.: 

- at bidrage til dialog mellem Filminstituttet og branchen; 

- at udpege et medlem til bestyrelsen; 

- at afgive indstilling til bestyrelsen om ansættelse af filmkonsulenter. 

 

Herefter en fælles drøftelse af praksis og spørgsmål til arbejdet i øvrigt. 

Claus Ladegaard forlod herefter mødet. 

 

2. Konstituering og udpegning af formand og næstformand 

Der var en kort præsentationsrunde forud for valg af formand og næstformand. 

 

Rasmus Kloster Bro stillede op som formand, og blev udpeget enstemmigt. 

Signe Leick Jensen stillede op som næstformand og blev udpeget enstemmigt. 

 

Konstitueringen blev efterfulgt af en drøftelse af fremrettede møder i rådet. Det er op til 

rådet at beslutte, hvordan dagsordenen for de enkelte møder sammensættes og dermed 

også, hvilke eksterne, der evt. skal inviteres med, fx bestyrelsesmedlem, filmkonsulent, 

andre samt frekvens for møderne i øvrigt. 

 

Rådet besluttede at forsøge med en mødefrekvens tilrettelagt således, at rådet mødes 

den sidste tirsdag i hver 3. måned kl. 15 – 17. Filminstituttet indkalder og sikrer 

udarbejdelse af dagsorden sammen med formanden.  
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3. Rådets prioriteter og fokus i perioden – fælles drøftelse 

Rådet drøftede kort medlemmernes ideer til relevante emner og temaer for det kommende 

arbejde. Bl.a. blev emnerne distribution, film som dagsordensfastsættende, 

publikumsfokus, prioritering af støttemidler, evaluering af arbejder nævnt som 

interesseområder. 

 

4. Eventuelt 

Rådet blev orienteret om, at der forventes afholdt rådsdag d. 26. oktober 2021, hvor 

bestyrelsen og rådsformændene mødes forud og drøfter de nærmere, indholdsmæssige 

rammer for dagen. Nærmere tidspunkt afventer. 

 

5. Næste møde 

Næste møder holdes d. 14. september, samt d. 26. oktober mhp. at drøfte indhold for 

rådets arbejde i den kommende periode samt rådsdag d. 26. oktober 2021.  

 

 

 


